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Rada Miejska w Augustowie 
 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ Nr LVIII/22 

z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35  

 

w dniu 8 i 12 grudnia 2022 r. 

 

 

 

 

 

 

 

W obradach wzięło udział 16 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

/lista obecności w załączeniu – zał. nr 1,2/ 

 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta, 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza, 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza, 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie, 

- Pani Marta Kałęka – Radca Prawny, 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Mieszkańcy, 

- Dziennikarze. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 8 grudnia 2022 r. o godz. 11:00,  

a zakończono w dniu 12 grudnia 2022 r. o godz. 13.20. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 

„Aleja kasztanowa”. 

3. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1  

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła 

obrady LVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, która została zwołana na wniosek  

Burmistrza Miasta Augustowa na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2022 r. poz. 559 z późn. zm.). Państwo Radni w systemie 

eSesja otrzymali porządek obrad /zał. nr 3/ wraz z wnioskiem Burmistrza Miasta Augustowa 

/zał. nr 4/. Powitała Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, gości, przedstawiciela Powiatu 

Augustowskiego, media. Poinformowała, że po sprawdzeniu listy obecności w obradach sesji 

bierze udział 12 radnych. Stwierdziła, że obrady są prawomocne. Poinformowała również, 

że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 

i  dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty /0:02/. 

 

Ad. pkt 2  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 

"Aleja kasztanowa". 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały 

w sprawie ustanowienia pomnika przyrody „Aleja kasztanowa” /1:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika 

przyrody „Aleja kasztanowa”. Udzieliła głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi – 

Burmistrzowi Miasta /1:14/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta złożył autopoprawkę do projektu uchwały  

polegającą na dopisaniu w podstawie prawnej pozycji Dziennika Ustaw. Wyjaśnił przyczynę 

złożenia wniosku o zwołanie dzisiejszej sesji. Poinformował, iż otrzymał stanowisko 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Białymstoku /zał.nr 5/, które wskazuje, 

że kasztanowce na ul. Kościelnej wymagają ochrony. Postanowienie RDOŚ zostało przesłane 

Państwu Radnym w materiałach na sesje. Zacytował fragmenty ww. postanowienia. Następnie 

poinformował, że w sprawie drzew odebrał wiele telefonów i odbył też wiele rozmów. Petycję 

w sprawie drzew podpisało prawie pół tysiąca osób. Projekt uchwały w ciągu trzech dni poparło 

czterysta osób. Kilkadziesiąt petycji wpłynęło do Powiatu Augustowskiego. Zwrócił się 

do Przewodniczącej Rady Miejskiej z wnioskiem o wyrażenie zgody na udzielenie głosu 

mieszkańcom. Zaapelował do Państwa Radnych o ochronę drzew /1:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż zaprosiła 

Starostę Augustowskiego na sesję w celu zapoznania radnych miejskich ze stanowiskiem 

Powiatu Augustowskiego w kwestii odnoszącej się do projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia pomnika przyrody „Aleja kasztanowa” /zał. nr 6/. Udzieliła głosu 

przedstawicielowi Powiatu Augustowskiego /7:22/. 
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Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie omówił kwestie 

związane z budową ulicy Kościelnej. Zwrócił uwagę, że budowa ulicy była planowana od 2 lat 

zanim Rada Powiatu podjęła decyzję w tej sprawie. Przystąpił do szczegółowego zapoznania 

z inwentaryzacją dendrologiczną i oceną stanu fitosanitarnego drzew z propozycją nasadzeń 

zastępczych na ul. Kościelnej  /8:14/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /26:10/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /26:14/. 

 

/Głos z sali /26:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /26:17/. 

 

Głosy z sali /26:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /26:26/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /26:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /26:34/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /26:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /27:03/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /27:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /27:14/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie kontynuował swoją 

wypowiedź /27:20/. 

 

/Głosy z sali /39:40/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /39:47/. 

 

/Głosy z sali /39:51/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /39:52/. 

 

/Głosy z sali /39:53/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /39:55/. 

 

/Radny /39:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:00/. 

 



S t r o n a  | 4 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /40:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:21/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /42:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:38/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /42:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:40/. 

 

/Głosy z sali /42:47/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /42:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:55/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /42:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:58/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie przedstawił sposób 

rozpatrzenia petycji zawierających postulaty dotyczące rezygnacji z wycinki kasztanowców 

/43:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:10/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /42:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:42/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /45:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:44/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie /45:50/. 

 

/Głosy z sali /46:02/. 

 

Pan Mieczysław Sobolewski – Radny Rady Powiatu w Augustowie kontynuował swoją 

wypowiedź /46:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:23/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:16:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:38/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:18:05/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:46/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:18:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:55/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:19:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:10/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:19:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:16/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:19:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:25:40/. 

 

/Radny/1:25:40/ 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:25:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:25:51/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski poinformował, że opuszcza obrady /1:25:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:57/. 

 

/Głosy z sali/1:28:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych 

o podniesienie rąk. Stwierdziła brak kworum /1:28:02/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:28:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że w obradach  

obecnie bierze udział 10 radnych /1:28:35/. 

 

/Głosy z sali/1:28:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /1:28:49/. 

 

/Radny/1:28:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /1:28:55/. 

 

/Radny/1:28:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /1:29:08/. 
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/Głosy z sali /1:29:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /1:29:16/. 

 

/Radny/1:29:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /1:29:22/. 

 

/Radny/1:29:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /1:29:33/. 

 

/Radny/1:29:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /1:29:38/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny wyjaśniła, że zgodnie z § 15 ust.2 Statutu Miasta 

Augustowa „Przewodniczący Rady podejmuje decyzje o przerwaniu sesji w przypadku 

stwierdzenia braku kworum w trakcie obrad, wyznaczając termin wznowienia sesji 

lub przewidywany termin jej wznowienia” /1:30:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż w związku 

z brakiem kworum obrady sesji będą kontynuowane w dniu 12 grudnia 2022 r. (poniedziałek) 

o godz. 12.00 /1:30:23/. 

 

Część 2. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady LVIII sesji 

Rady Miejskiej, po przerwie. Zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia pomnika przyrody „Aleja kasztanowa”. Udzieliła głosu Panu Mirosławowi 

Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta /0:04/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przypomniał tezy, które przyświecały 

zwołaniu sesji /0:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu 

Leszkowi Stanisławowi Cieślikowi /6:53/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zwrócił uwagę, że postanowienie Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska jest oparte na wątpliwych podstawach prawnych, szczególnie dlatego, 

że  w trakcie wydawania postanowienia, podejmowania takiej decyzji, nie zostały 

poinformowane strony postępowania. Stroną postępowania jest zarządca drogi. Burmistrz 

Miasta składając wniosek nie poinformował Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska o tym, 

że ulica Kościelna nie jest ulicą miejską, ale jest we władaniu Powiatowego Zarządu Dróg. 

Koalicja Obywatelska nie będzie brała udziału w takim postępowaniu dopóki ta sprawa nie 

zostanie jednoznacznie wyjaśniona. Koalicja Obywatelska nie będzie brała udziału 

w głosowaniu /7:19/. 
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/Głos z sali/12:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:04/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /12:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:28/. 

 

/Głosy z sali /12:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:35/. 

 

/Brawa/12:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła brak kworum 

/12:43/. 

 

/Głosy z sali/12:51/. 

 

Ad. pkt 3  

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /12:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła LVIII sesję Rady 

Miejskiej w Augustowie. Życzyła Wesołych Świąt Bożego Narodzenia /12:52/. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

     /Alicja Dobrowolska/ 

  

Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD – stanowi załącznik do protokołu. 


